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VÝROČNÍ ČLENSKÁ SCHŮZE ZO ČSCH HORŠOVSKÝ TÝN  
 KONANÁ DNE 15. 3. 2024 V RESTAURACI „ROUTE 26“  

 

Program: 

1. Zahájení 
2. Přijetí nových členů 
3. Zpráva o činnosti ZO v roce 2023 
4. Zpráva o činnosti kroužku MCH 
5. Pokladní a revizní zpráva, plnění rozpočtu za rok 2023 
6. Návrh rozpočtu na rok 2024 
7. Plán činnosti ZO na rok 2024 
8. Naši jubilanti  
9. Diskuse 
10. Usnesení 
11. Občerstvení 
12. Závěr 

Přítomno: 24 členů starších 18 let + 4 MCH 

Omluveno: 10 členů 

1. Schůzi zahájil a řídil jednatel ZO př. Koczai Zdeněk.  
Přivítal přítomné, seznámil s programem schůze, následně byl program hlasováním 
schválen. Zápis z VČS vypracuje jednatel. Ověřením zápisu byl pověřen př. Fiala Miloš. 

2. Jednateli byla předána žádost o přijetí za člena ZO Horšovský Týn od 2 chovatelů:  
Müllerová Monika a Šváb Daniel – hlasováním byli přijati za členy ZO. 

3. Předseda organizace př. Fiala krátce zhodnotil minulý rok. Regionální výstava, kterou jsme 
pořádali v jízdárně areálu Chodské pily Srnka s.r.o., byla veřejností hodnocena velmi dobře, 
výstavu navštívilo cca 400 platících návštěvníků, díky špatné spolupráci s OO Domažlice však 
ZO zaplatila náklady na zapůjčení klecí včetně dopravy cca 40 000 Kč, což ve výsledku 
znamenalo, že výstava byla prodělečná.  
Výbor dostal informaci, že v letošním roce proběhne s velkou pravděpodobností kulturní 
program na náměstí, tradiční výstavu bychom měli pořádat v areálu. 
Předseda dále informoval, že i v letošním roce plánuje výbor konání „okresní výstavy“ 
v říjnovém termínu (19. 10.), do diskuse požádal o vyjádření členů, zda tuto výstavu 
uspořádat v areálu nebo v jízdárně. 

4. Př. Fiala Miloš informoval o práci kroužku, seznámil členy s výsledky našich mladých 
chovatelů na Celostátním kole olympiády  
(výsledky byly již zveřejněny ve zprávě z ČS 22. 9. 2023). 

5. Pokladní př. Bůžkovou přečetla pokladní zprávu. 
Seznámila členy s příjmy a výdaji za rok 2023. 
Přednesla také „Zprávu o majetku a závazcích k 31. 12. 2023“. „Zpráva“ bude zaslána 
Rejstříkovému soudu v Praze, tak jak je stanoveno v novele zákona o účetnictví (zákon č. 
563/1991 Sb.). 
Oznámila členům, že výbor ZO připravuje změnu banky, u které budou uloženy finanční 
prostředky ZO – stávající ČSOB má nevyhovující způsob výběru finančních prostředků. 
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Předseda revizní komise př. Echtner konstatoval, že revize pokladních knih a finančních 
prostředků organizace proběhla bez závad. 
Vedení knih je v pořádku, kontrolou nebyly zjištěny žádné nesrovnalosti. 

6. Pokladní připravila návrh rozpočtu ZO na rok 2024, ZO letos požádala o 4 dotace vyhlášené 
MěÚ Horšovský Týn, žádosti se podávaly do konce února, výbor zatím nedostal vyrozumění 
o schválení. 

7. Jednatel př. Koczai Zdeněk vystoupil s „Plánem činnosti ZO na rok 2024“. 
Celý plán činnosti bude zaslán členům a vyvěšen na stránkách ZO. 

8. Dalším bodem jednání bylo poděkování za dosavadní práci členům, kteří v tomto roce 
oslavili kulatá životní výročí:  

Harčaríková Anežka  10 

Hinterholzingerová Isabell 10 

Bubeníčková Týna  20 

Hradecká Markéta  20 

Bůžková Hana   35 

Bubeníčková Jolana  50 

Müllerová Monika  50 

Bubeníček Radko   55 

Harčarík Miroslav   60 

Müller Antonín   85 

9. Diskuse 
▪ V první části diskuse byl projednáván doprovodný program letní výstavy. 

▪ Př. Hošková by ráda pozvala chovatele národních plemen králíků s tím, že by 
expozice národních plemen králíků byla samostatnou expozicí výstavy. 

▪ Bylo navrženo, aby se opět oslovili chovatelé z Mirošova s ukázkou králičího hopu – 
vystoupení v sobotu 27. 7. – prověří př. Hošková. 

▪  Během diskuse byla domluvena živá hudba – v sobotu 27. 7. od 13 do 18 hodin 
zahraje skupina Anonymm Country. 

▪ Předseda ZO zahájil diskusi k podzimní výstavě. Řekl, že nemůže slíbit převoz 
výstavního fundusu a postavení klecí v jízdárně s učni SOŠ a SOU HT, tak jak tomu 
bylo v loňském roce. 
V případě, že budeme výstavu pořádat v areálu, však musíme zajistit ostrahu a zvážit 
zapůjčení nějakého většího stanu pro případ špatného počasí.  
Požádal o vyjádření členů. 

▪ Př. Štajdl navrhl, aby se okresní výstava uspořádala v areálu, poukázal, že v říjnu se 
poměrně dost výstav pořádá ve venkovních prostorech.  

▪ K názoru př. Štajdla se připojili další členové, poté předseda nechal o umístění 
hlasovat – většina přítomných hlasovala pro chovatelský areál. 
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10. Usnesení: 

• Výroční členská schůze schvaluje: 

o Přijetí nových členů ZO – Müllerová Monika a Šváb Daniel 

o Zprávu o činnosti ZO ČSCH Horšovský Týn za rok 2023 

o Pokladní zprávu a zprávu revizní komise za rok 2023 

o Zprávu o majetku a závazcích k 31. 12. 2023 

o Návrh rozpočtu na rok 2024 

o Plán práce na rok 2024 

o Místo konání okresní výstavy – výstava bude pořádána v chovatelském areálu 

o Poplatky za registraci králíků v roce 2024 – na 4,- Kč registrátorovi OO za 1 ks  
(3,50 Kč ÚV ČSCH, 0,50 Kč OO ČSCH) 

o Příspěvek účastníkům celostátních výstav a také výstav vyšších chovatelských 
úrovní. 
Konkrétní výši příspěvku stanoví dle možností výbor ZO 

o Úhradu členského příspěvku svým členům starším 70 let 

o Úhradu členského příspěvku svým členům, kteří odpracovali více než 25 
brigádnických hodin 

• VČS ukládá výboru ZO: 

o Projednat potřeby organizace alespoň na 4 výborových schůzích 

o Svolat členskou základnu na 2 členské schůze 

• VČS ukládá všem členům: 

o Účastnit se všech brigád a dalších akcí vyhlášených výborem ZO 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno veřejným hlasováním. 

11. Schůzi ukončil jednatel ZO př. Koczai Zdeněk.  
Poděkoval přítomným a popřál všem mnoho osobních i chovatelských úspěchů. 

Zápis vypracoval dne: 23. 3. 2024 Koczai Zdeněk 

Zápis ověřil dne:   Fiala Miloš 
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